

ЗМІСТ

ПЕДАГОГІЧНІ НАУКИ

Бондар В. І., Коханко О. Г.

СТАНОВЛЕННЯ СУЧАСНОЇ МЕТОДИКИ НАВЧАННЯ ПЕДАГОГІКИ
ЯК НАУКИ ТА НАВЧАЛЬНОЇ ДИСЦИПЛІНИ
У ВИЩИХ ПЕДАГОГІЧНИХ НАВЧАЛЬНИХ ЗАКЛАДАХ.....5

Бодрова Т. О.

ПЕДАГОГІЧНІ ПРАКТИКИ В СИСТЕМІ МЕТОДИЧНОЇ
ПІДГОТОВКИ МАЙБУТНІХ УЧИТЕЛІВ МУЗИКИ.....20

Бордюк О. М.

ПЕДАГОГІЧНІ УМОВИ ФОРМУВАННЯ ПЕРЦЕПТИВНОЇ КУЛЬТУРИ
СТУДЕНТІВ ІНСТИТУТІВ МИСТЕЦТВ ЗАСОБАМИ ІКТ28

Братанич А. А.

КОМП'ЮТЕРНО-ОРІЄНТОВАНЕ СЕРЕДОВИЩЕ
НАВЧАННЯ ФАХОВИХ ДИСЦИПЛІН МАЙБУТНЬОГО ВЧИТЕЛЯ:
ТЕОРЕТИКО-МЕТОДОЛОГІЧНИЙ АСПЕКТ35

Василюк О. С.

ТЕОРЕТИЧНІ АСПЕКТИ МІЖПРЕДМЕТНИХ ЗВ'ЯЗКІВ
З УКРАЇНСЬКОЇ ЛІТЕРАТУРИ У НАВЧАННІ ІСТОРІЇ
УЧНІВ 8-9 КЛАСІВ ЗАГАЛЬНООСВІТНЬОЇ ШКОЛИ41

Волосюк М. А., Проценко О. М.

АДАПТАЦІЯ ІНОЗЕМНИХ СТУДЕНТІВ ДО НАВЧАННЯ У ВНЗ
НА ОСНОВІ КОНЦЕПЦІЇ БЕЗПЕРЕРВНОСТІ ТА СПАДКОЄМНОСТІ.....49

Гладка І. А.

РОЛЬ АУДІЮВАННЯ У РОЗВИТКУ ДІАЛОГІЧНОГО МОВЛЕННЯ
АНГЛІЙСЬКОЮ МОВОЮ НА ПРАКТИЧНИХ ЗАНЯТТЯХ У ВНЗ57

Грицюк О. А.

ГУМАНІТАРИЗАЦІЯ ПРОФЕСІЙНОЇ ПІДГОТОВКИ МАЙБУТНІХ УЧИТЕЛІВ
МУЗИКИ ЯК ВАЖЛИВИЙ ЧИННИК ЇЇ МОДЕРНІЗАЦІЇ.....62

Католик Г. В.

ІННОВАЦІЙНІ ПІДХОДИ ДО ФОРМУВАННЯ
ПРОФЕСІЙНОЇ Я-КОНЦЕПЦІЇ ПСИХОЛОГА-ПРАКТИКА
В УМОВАХ БЕЗПЕРЕРВНОЇ ПРОФЕСІЙНОЇ ОСВІТИ
(за напрямком психодинамічна інтегративна дитячо-юнацька психотерапія).....67

Коваленко О. М.

РОЛЬ ПРОФЕСІЙНИХ ОРГАНІЗАЦІЙ У ПРОЦЕСІ СТАНОВЛЕННЯ
ЇЇ РОЗВИТКУ ІНШОМОВНОЇ ОСВІТИ ВЕЛИКОЇ БРИТАНІЇ.....77

Корзун В. В.

ФОРМУВАННЯ ЗДІБНОСТІ ДО МУЗИЧНО-ІНТОНАЦІЙНИХ УЗАГАЛЬНЕНЬ85

Курач М. С.

ОСОБЛИВОСТІ ВИЗНАЧЕННЯ РІВНЯ ХУДОЖНЬО-ПРОЕКТНИХ ЗНАНЬ
І УМІНЬ У МАЙБУТНІХ УЧИТЕЛІВ ТЕХНОЛОГІЙ.....93

Ленд'єл-Сяркевич А. А.

ЕСТЕТИЧНІ КАТЕГОРІЇ ПРЕКРАСНОГО Й ПІДНЕСЕНОГО
ЯК СВИТОГЛЯДНІ ДОМІНАНТИ УКРАЇНСЬКОГО ЕТНОСУ
В ЕТНОКУЛЬТУРНИЙ ПІДГОТОВЦІ МАЙБУТНІХ УЧИТЕЛІВ МУЗИКИ.....101

Мельник М. Т.

АКТУАЛЬНІ НАПРЯМКИ ЕВОЛЮЦІЇ ФЕШН-ОСВІТИ В УКРАЇНІ.....107

Моргунова С. О.

СУТЬ СОЦІАЛЬНОЇ ВЗАЄМОДІЇ ЯК ПЕДАГОГІЧНОЇ КАТЕГОРІЇ.....114

Нищак І. Д.

СИСТЕМА РІВНІВ ІНЖЕНЕРНО-ГРАФІЧНОЇ ПІДГОТОВКИ МАЙБУТНІХ
УЧИТЕЛІВ ТЕХНОЛОГІЙ: ЯКІСНО-ОЦІНЮВАЛЬНИЙ АСПЕКТ.....123

Олефіренко Т. О., Цішковський В. О.

МЕТОДИКА НАВЧАННЯ МАЙБУТНІХ УЧИТЕЛІВ ТЕХНОЛОГІЙ
ТА ПРОФЕСІЙНОЇ ОСВІТИ ПОБУДОВІ ТА ЧИТАННЮ СКЛАДАЛЬНИХ
КРЕСЛЕНЬ: РЕКОНСТРУКЦІЯ ЗОБРАЖЕНЬ129

Орос Ільдіко

ФОРМУВАННЯ ПОЛКУЛЬТУРНОЇ КОМПЕТЕНТНОСТІ МАЙБУТНІХ
УЧИТЕЛІВ ПОЧАТКОВОЇ ШКОЛИ У КОНТЕКСТІ ГЛОБАЛІЗАЦІЇ
ЄВРОПЕЙСЬКОГО ОСВІТНЬОГО ПРОСТОРУ.....139

Останчук Т. С.

ТЕХНОЛОГІЯ ФОРМУВАННЯ ІНФОРМАЦІЙНОЇ
КОМПЕТЕНТНОСТІ МАЙБУТНІХ ІНЖЕНЕРІВ146

Парфіненко Т. О.

ФОРМУВАННЯ МОТИВАЦІЙНО-ЦІННІСНОГО СТАВЛЕННЯ
СТУДЕНТІВ ДО ЗДОРОВОГО СТИЛЮ ЖИТТЯ.....155

Піддячий В. М.

ОБҐРУНТУВАННЯ ФОРМ КУЛЬТУРОЛОГІЧНОЇ
ПІДГОТОВКИ МАЙБУТНІХ ПЕДАГОГІВ165

Підгорна Т. В., Тополя Л. В.

ПЕДАГОГІЧНА ПРОПЕДЕВТИЧНА ПРАКТИКА
МАЙБУТНІХ УЧИТЕЛІВ ІНФОРМАТИКИ174

Приходько Д. С.

СУЧАСНИЙ СТАН ТА ПЕРСПЕКТИВИ РОЗВИТКУ
СИСТЕМИ ПРОФОРІЄНТАЦІЇ МОЛОДІ:
УКРАЇНСЬКИЙ ТА ЄВРОПЕЙСЬКИЙ ДОСВІД.....180

Світайло С. В.

ДИРИГЕНТСЬКО-ХОРОВА ПІДГОТОВКА УЧИТЕЛІВ МУЗИКИ
В СИСТЕМІ ВИЩОЇ ПРОФЕСІЙНОЇ ОСВІТИ189

Семеняко І. М.

ФОРМУВАННЯ АНГЛОМОВНОЇ КОМПЕТЕНТНОСТІ
МАЙБУТНІХ ФАХІВЦІВ У МІЖНАРОДНИХ ВІДНОСИНАХ
В РЕФЕРУВАННІ СУСПІЛЬНО-ПОЛІТИЧНИХ ТЕКСТІВ195

Сірик Л. М.

БЛАГОДІЙНІ ОРГАНІЗАЦІЇ СПОЛУЧЕНИХ ШТАТІВ
ТА СПЕЦИФІКА ЇХ ДІЯЛЬНОСТІ202

Слабошевська Т. М.

ФОРМУВАННЯ НОВОГО ДИДАКТИЧНОГО МИСЛЕННЯ В СТУДЕНТІВ
ПЕДАГОГІЧНИХ ВУЗІВ У ГАЛУЗІ МУЛЬТИМЕДІА ТЕХНОЛОГІЙ216

Уварова Т. Ю.

КРИТЕРІЇ ТА ПОКАЗНИКИ СФОРМОВАНOSTI У ПІДЛІТКІВ
УЯВЛЕНЬ ПРО ЩАСТЯ ЯК ОСОБИСТІСНОЇ САМОРЕАЛІЗАЦІЇ223

Федосєєв С. Е., Забранський В. Я.

ОРГАНІЗАЦІЙНО-ДИДАКТИЧНІ УМОВИ ІНТЕРАКТИВНОГО НАВЧАННЯ
СТАРШОКЛАСНИКІВ МАТЕМАТИКИ230

Цепкало О. В.

ЕКСПЕРИМЕНТАЛЬНА ПЕРЕВІРКА ЕФЕКТИВНОСТІ
МЕТОДИКИ НАВЧАННЯ КОМУНІКАТИВНИХ СТРАТЕГІЙ
ПРОФЕСІЙНО СПРЯМОВАНОГО ПИСЕМНОГО
СПІЛКУВАННЯ МАЙБУТНІХ ФАХІВЦІВ З МАШИНОБУДУВАННЯ237

Хижун Я. В.

ТРИСТУПЕНЕВЕ ІНТЕРВ'Ю ТА ІНШІ КОРОТКІ ГРУПОВІ СТРАТЕГІЇ
В ПЕДАГОГІЧНІЙ СИСТЕМІ ВИВЧЕННЯ АНГЛІЙСЬКОЇ МОВИ
НА ПРАКТИЧНИХ ЗАНЯТТЯХ У ВНЗ249

Чирва Г. М.

ОСОБЛИВОСТІ ВИКОРИСТАННЯ
ІНФОРМАЦІЙНИХ ТЕХНОЛОГІЙ У ПРОЦЕСІ ПІДГОТОВКИ
МАЙБУТНІХ ВЧИТЕЛІВ ТЕХНОЛОГІЧНОЇ ГАЛУЗІ255

Яременко-Гасюк О. О., Саченко Л. М.

ІНОЗЕМНА МОВА ЯК ІНСТРУМЕНТ У ТВОРЧІЙ ВЗАЄМОДІЇ
ВИКЛАДАЧА ТА СТУДЕНТА (НА МАТЕРІАЛАХ СТАЖУВАННЯ
У МОВНІЙ ШКОЛІ OXFORD-KLASS)263

Ястремська Н. В.

РОЗВИТОК УЯВИ В УЧНІВ ПЕРШИХ І ДРУГИХ КЛАСІВ271

ВІДОМОСТІ ПРО АВТОРІВ 278

СОДЕРЖАНИЕ

ПЕДАГОГИЧЕСКИЕ НАУКИ

Бондарь В. И., Коханко О. Г. Становление современной методики обучения педагогики как науки и учебной дисциплины.	5
Бодрова Т. О. Педагогические практики в системе методической подготовки будущих учителей музыки.	20
Бордюк О. М. Педагогические условия формирования перцептивной культуры студентов Институтов искусств средствами ИКТ.	28
Братанич А. А. Компьютерно-ориентированная среда учебы профессиональных дисциплин будущего учителя: теоретико-методологичний аспект.	35
Василюк О. С. Теоретические аспекты межпредметных связей с украинской литературой в обучении истории Украины учащихся 8-9 классов общеобразовательной школы.	41
Волосюк М. А., Проценко Е. М. Адаптация иностранных студентов к обучению в вузе на основе концепции непрерывности и преемственности.	49
Гладка И. А. Роль аудирования в развитие диалогической речи английского языка на практических занятиях в вузе.	57
Грицюк А. А. Гуманитаризация профессиональной подготовки будущих учителей музыки как важный фактор ее модернизации.	62
Католик Г. В. Инновационные подходы к формированию профессиональной я-концепции психолога-практика в условиях непрерывного профессионального образования (по направлению интегративная психодинамическая детско-юношеская психотерапия).	67
Коваленко Е. М. Роль профессиональных организаций в процессе становления и развития иноязычного образования Великобритании.	77
Корзун В. В. Формирование способности к музыкально-интонационным обобщениям.	85
Курач Н.С. Особенности определения уровня художественно проектных знаний и умений в будущих учителей технологий.	93
Лендзел-Сяркевич А. А. Эстетические категории прекрасного и возвышенного как мировоззренческие доминанты украинского этноса в этнокультурной подготовке будущих учителей музыки.	101
Мельник М. Т. Актуальные направления эволюции фешн-образования в Украине.	107
Моргунова С. А. Суть социального взаимодействия как педагогической категории.	114
Ныщак И. Д. Система уровней инженерно-графической подготовки будущих учителей технологий: качественно-оценочной аспект.	123
Олефиренко Т. О., Цишковский В. О. Методика обучения будущих учителей технологий и профессионального образования в построении и чтении сборочных чертежей: реконструкция изображений.	129

Орос Ильдико. Формирование поликультурной компетентности будущих учителей начальной школы в контексте глобализации образовательного европейского пространства.	139
Остапчук Т. С. Технология формирования информационной компетентности будущих инженеров.....	146
Парфиненко Т. А. Формирование мотивационно-ценностного отношения студентов к здоровому стилю жизни.	155
Поддячий В. Н. Обоснование форм культурологической подготовки будущих педагогов.....	165
Подгорная Т. В., Тополя Л. В. Педагогическая пропедевтическая практика будущих учителей информатики.....	174
Приходько Д. С. Современное состояние и перспективы развития системы профориентации молодёжи: украинский и европейский опыт.	180
Свитайло С. В. Особенности дирижерско-хоровой подготовки учителей музыки.	189
Семеняко И. М. Формирование англоязычной компетентности будущих специалистов в международных отношениях в реферировании общественно-политических текстов.....	195
Сирык Л. Н. Благотворительные организации Соединенных штатов и специфика их деятельности.	202
Слабошевская Т. Н. Формирование нового дидактического мышления у студентов педагогических вузов в области мультимедиа технологий.	216
Уварова Т. Ю. Критерии и показатели сформированности у подростков представлений о счастье как личностной самореализации.	223
Федосеев С. Э., Забранский В. Я. Организационно-дидактические условия интерактивного обучения старшекласников математике.	230
Цепкало А. В. Экспериментальная проверка эффективности методики обучения коммуникативных стратегий профессионального письменного общения будущих специалистов машиностроения.	237
Хижун Я. В. Трехступенчатое интервью и другие короткие групповые стратегии в педагогической системе изучения английского языка на практических занятиях в ВУЗ.	249
Чирва Г. Н. Особенности использования информационных технологий в процессе подготовки будущих учителей технологической отрасли.....	255
Яременко-Гасюк Е. А., Саченко Л. Н. Иностранный язык как инструмент творческого взаимодействия преподавателя и студента.....	263
Ястремська Н. В. Развитие воображения учащихся первых и вторых классов.	271
Ведомости об авторах	278

CONTENTS

PEDAGOGICAL SCIENCE

Bondar V. I., Kohanko O. G. The development of modern methods of teaching pedagogy as a science and academic discipline.....	5
Bodrova T. O. Pedagogical practices are in the system of methodical preparation of future music masters.	20
Bordyuk O. M. Pedagogical terms of forming of perceptivnoy culture of students of Institutes of arts by facilities of ICT.	28
Bratanich A. A. Computer oriented environment of studies of professional disciplines of future teacher: teoretiko-metodologichniy aspect.....	35
Vasulyk O. S. Theoretical Aspects of interdisciplinary connection between History and Ukrainian Literature in teaching secondary school students of 8-9 classes.....	41
Volosyuk M. A., Protsenko E. M. Adaptation of Foreign Students to Education in High School on the Base of Concept of Continuity and Succession.....	49
Gladka I. Listening role in the development dialogic of english speech at workshops in universities.....	57
Grytcyuk Oleksandra. Liberalization training of music teachers as an important factor in its improvement.	62
Katolyk H. V. Innovative Approaches to Forming the Professional Self-conception of Practical Psychologist in the Conditions of Continuous Trade Education (After Direction Psycho Diagnostics Integrative Child-Youth Psychotherapy).....	67
Kovalenko H. M. The role of professional organizations in the process of formation and development of British foreign language education.	77
Korzun V. Formation of the ability to the music and intonation generalizations.....	85
Kurach M. Peculiarities of determining the art and design knowledge and skills of the future teachers of technology.	93
Lendel-Syarkevich A. Aesthetic categories wonderful and elevated as world view dominants of Ukrainian etnosa are in etnokul'turnoy preparation of future music masters.	101
Melnyk M. T. The current trends of fashion education evolution in Ukraine.....	107
Morhunova S. O. The essence of the social interaction as a pedagogical category.	114
Nyshchak Ivan. System of levels of engineering-graphic preparation of future teachers of technology: qualitative-evaluation aspect.	123
Olefirenko T. O., Cishkovskiy V. O. A method of teaching of future teachers of technologies and trade education is in a construction and reading of frame-clamping drafts: reconstruction of images.....	129

Oros I. Forming the multicultural competence of future primary school teachers in the context of globalization of the contemporary European society.	139
Ostapchuk T. S. Technology of forming of informative competence of future engineers.	146
Parfinenko T. O. Formation of motivational and value attitude of students to a healthy lifestyle.	155
Piddyachiy V. M. The Foundation of Forms of Culturological preparation of a Future Pedagogue.	165
Podgornaya T. V., Topolya L. V. Propaedeutic Teaching Practice Future Teachers of Informatics. ...	174
Prykhodko Dmytro. Modern state and development prospects of career guidance of youth: Ukrainian and European experience.	180
Svitaylo S. V. Peculiarities of conducting and choral training music teachers in the process.	189
Semeniako I. M. Forming English competence of foreign affairs sphere specialists in socio-political texts' abstracting.	195
Siryk L. M. Charity organisations of the United states and spesific of their activity.	202
Slaboshevska T. N. The formation of a new didactic thinking of students of pedagogical universities in the field of multimedia technologies.	216
Uvarova T. Y. Criteria and indicators of formation of teenagers' perceptions of happiness as personal self-realization.	223
Fedoseev Stanislav, Zabranskiy Vitaliy. Organizational-didactic conditions of senior pupils interactive teaching of mathematics.	230
Tsepkalo O. V. Experimental testing efficiency of methodology of teaching communication strategies in written professionally-oriented communication to future mechanical engineers.	237
Khyzhun Y. V. Three-stage interview and other short group strategies in pedagogical system of learning English at workshops in universities.	249
Chyrva H. M. Features of the use of information technologies are in the process of preparation of future teachers of technological industry.	255
Yaremenko-Gasiuk O. O., Sachenko L. M. Foreign Language as a Tool of Creative Interaction of Teacher and Student.	263
Yastremska N. V. The development of imagination in pupils first and second classes.	271
Information about authors	278